

ဖော်ပြပါ

Intrivo On/Go COVID-19

အန်တီဂျင် ကိုယ်တိုင်စစ်ပစ္စည်းကို လုပ်ဆောင်သည့် နည်းလမ်း

အဆင့် 1. စစ်ဆေးသည့်နေရာမှ စမ်းသပ်မှုကိုရယူပါ။

အဆင့် 2. စစ်ဆေးမှုနှင့်ဆက်စပ်သော ညွှန်ကြားချက်အားလုံးကို ပြန်လည်
သုံးသပ်ပါ။

အဆင့် 3. ပြင်ပတွင် စစ်ဆေးမှုကို လုပ်ဆောင်ပြီး သင့်ရလဒ်များအတွက်
10-15 မိနစ်စောင့်ပါ။

အဆင့် 4. ရလဒ်များကို healthvermont.gov/reportresults တွင်
တင်ပြပြီး ဖောင်အတိုတစ်ခုကို ဖြည့်စွက်ပါ။

သင့်အဖြေကို လျှို့ဝှက်ထားပါသည်။



အဆင့် 5. သင်၏ စစ်ဆေးမှုရလဒ်များ၏ အထောက်အထားကို လိုအပ်ပါက၊ On/Go
အက်ပ်ကို ဒေါင်းလုဒ်လုပ်ပါ။ သင့်စစ်ဆေးမှုရလဒ်များကို တင်ပြရန် အရေးကြီးပါသည်။

 ဘာသာပြန်ဆိုထားသော စစ်ဆေးခြင်း ညွှန်ကြားချက်များနှင့်
ညွှန်ပြမှုဆိုင်ရာ ဗီဒီယိုများအတွက်၊ ဖော်ပြပါထံ သွားရောက်ပါ
www.healthvermont.gov/covid-19/testing

အမေးများမေးခွန်းများ

Intrivo On/Go COVID-19 အန်တီဂျင် ကိုယ်တိုင်စစ်ပစ္စည်းကို လုပ်ဆောင်သည့် နည်းလမ်း ဆိုတာ ဘာပါလဲ။

Intrivo On/Go COVID-19 အန်တီဂျင် (ရောဂါဖြစ်စေသော ကိုယ်တွင်းပစ္စည်း/ပဋိဓာတ်) ကိုယ်တိုင် စစ်ဆေးမှုသည် စစ်ဆေးမှုများကြား အနည်းဆုံး 36 နာရီခြား၍ သုံးရက်ကျော်အတွင်း နှစ်ကြိမ် စစ်ဆေးထားသည့် ရောဂါလက္ခဏာရှိသူများ သို့မဟုတ် မရှိသူများ သို့မဟုတ် COVID-19 ကူးစက်မှုကို သံသယဖြစ်စေသော အခြားကူးစက်ရောဂါဆိုင်ရာ အကြောင်းရင်းများ နှင့်ပတ်သက်ပြီး တစ်ဦး တစ်ယောက်ထံမှရသော SARS-CoV-2 မှ nucleocapsid (နျူကလီယို ကပ်စစ်) ပရိုတင်း အန်တီဂျင်၏ အရည်အသွေးအရ ရှာဖွေသိရှိမှုအတွက် ရည်ရွယ်ထားသော သမားရိုးကျမဟုတ်ဘဲ အစုံ ထည့်စဉ်းစား ထားသည့် ပရိုတင်း ကိုယ်ခံအားစစ်ဆေးမှုတစ်ခု ဖြစ်သည်။ ဤစစ်ဆေးမှုသည် အသက် 14 နှစ်နှင့် အထက် လူတစ်ဦးချင်းထံမှ သို့မဟုတ် အသက်နှစ်နှစ်နှင့်အထက် လူတစ်ဦးချင်းစီထံမှ လူကြီး တစ်ယောက်က အရှေ့ဘက်နှာခေါင်း (နှာခေါင်း)တွင် ဆေးညွှန်းမလိုအပ်ဘဲ တို့ဖတ်နမူနာကို ကိုယ်တိုင်တိုက်ရိုက် ရယူရန် အိမ်သုံးအတွက် ခွင့်ပြုထားပါသည်။

COVID-19 အန်တီဂျင် ကိုယ်တိုင်စစ်ဆေးမှုသည် မော်လီကျူးစစ်ဆေးမှုနှင့် မည်သို့ နှိုင်းယှဉ် သနည်း။
အန်တီဂျင် (ရောဂါဖြစ်စေသော ကိုယ်တွင်းပစ္စည်း/ပဋိဓာတ်) စစ်ဆေးမှုများသည် ဗိုင်းရပ်စ်အတွက် အထူးသီးသန့်ဖြစ်သော်လည်း မော်လီကျူးလာစစ်ဆေးမှုများလောက် အနုစိတ်ကျမှု မရှိပါ။ ဆိုလိုသည်မှာ စစ်ဆေးမှုပိုးတွေ့ရလဒ်သည် တိကျရန် အလားအလာ ရှိသော်လည်း စစ်ဆေးမှု ပိုးမတွေ့ရလဒ်သည် ကူးစက်မှုမရှိဟု မပြောနိုင်ပါဟူ၍ ဖြစ်သည်။

ကျွန်ုပ်ရဲ့စစ်ဆေးမှုက ဘယ်အချိန်မှာ သက်တမ်းကုန်မှာပါလဲ။ လက်ရှိတွင်၊ စစ်ဆေးမှုသည် သင်၏ ဘူးပေါ်တွင် ပုံနှိပ်ထားသောလ၏ နောက်ဆုံးရက်စွဲတွင် သက်တမ်းကုန်ပါသည် (တစ်နည်းအားဖြင့် ဇန်နဝါရီ 2022 သည် ဇန်နဝါရီလ 31 ရက်၊ 2022 ကို ဆိုလိုပါသည်။)။ သို့ရာတွင်၊ အနီးကပ်လေ့လာမှုများ လုပ်ငြိုးနောက် FDA သည် On/Go ကဲ့သို့သော EUA အောက်ရှိ ဆေးဘက်ဆိုင်ရာထုတ်ကုန်များနှင့် ပတ်သက်၍ လည်ပတ်နေသော သက်တမ်း ကုန်ဆုံးမှု ထပ်တိုးခြင်းများကို ခွင့်ပြုပေးပါသည်။ နောက်ထပ် အသေးစိတ်အချက်များအတွက် ဤဝဘ်ဆိုက်ထံ သွားရောက်ကာ ထပ်တိုးခြင်းများ၏ စာရင်းအပြည့်အစုံကို ကြည့်ပါ www.letsongo.com/product-updates

စမ်းသပ်ပစ္စည်းတစ်စုံမှာ ဘာကြောင့် စမ်းသပ်မှု နှစ်ခု ရှိနေသလဲ။ On/Go အရ လူများသည် စစ်ဆေးမှု နှစ်ခုကြားတွင် အနည်းဆုံး 24 နာရီ (48 နာရီထက် မပိုပါ) ခြားပြီး သုံးရက်ကျော်တွင် မိမိကိုယ်ကို နှစ်ကြိမ်စမ်းသပ်သောအခါတွင် ကောင်တာမှကိုယ်တိုင်ဝယ်ယူနိုင်ရန်/ကိုယ်တိုင် အသုံးပြုရန်အတွက် ဆန်းစစ်မှုကို စီစဉ်ထားပါသည်။ ပါဝင်သော စစ်ဆေးမှုနှစ်ခုသည် အကြံပြုထားသော အသုံးပြုမှုကို ပြီးမြောက်အောင်ပြုလုပ်ရန် တစ်ဦးချင်းစီကို ခွင့်ပြုသည်။

စစ်ဆေးမှုရလဒ်များမှာ ပိုးတွေ့ ဖြစ်လျှင် မည်သို့ဖြစ်မည်နည်း။ အကယ်၍ သင်သည် စစ်ဆေးမှုပိုးတွေ့ ဖြစ်ပါက၊ ဤကတိ၏ အခြားတစ်ဖက်ရှိ လင့်ခ်မှတစ်ဆင့် သင့်ရလဒ်များကို တင်ပြရန် အသေအချာ ပြုလုပ်ပါ။ ထပ်ဆောင်းလမ်းညွှန်မှုအတွက်၊ သွားရောက်ရန် healthvermont.gov/covid19positive



Intrivo On/GO COVID-19 အန်တီဂျင် ကိုယ်တိုင်စစ်ပစ္စည်းအကြောင်း ပိုမိုလေ့လာရန်အတွက်၊ ဖော်ပြပါထံ သွားရောက်ပါ www.letsongo.com/faq